

Internet Banking – Terms and Conditions

1. I/We agree acknowledge that I/we have read and understood the Internet Banking terms and conditions which is to continue in full force and effect until receive from MG Commercial Bank the notice of amendment and cancellation in writing.
2. I/We agreed that MG Commercial Bank is not liable to any failure or delay of Internet Banking Services caused by third parties, fraud, willful misconduct and or system, equipment malfunction, unavailable of services.
3. I/We agree that I/We are liable to liabilities of unauthorized use of Access Code/Password, disclosing to anyone, engaging in fraud, negligence or willful misconduct.

I/We agree that MG Commercial Bank and its subsidiary, affiliate agent, employees to collect and use my/our information including (but not limited to) transaction, financial conditions to enable the Bank to provide/promote products or services.

4. 网上银行 - 章程及条款

1. 我 /我们同意确认已阅读并理解电子银行的条款和条件。这条款和条件是有持续约束力直至 MG Commercial Bank Ltd. 以书面形式通知有关修订及撤销通知。

我 /我们同意, MG Commercial Bank Ltd. 对任何因第三方欺诈, 故意不当行为和或系统, 设备, 无法使用网上银行服务而引起的任何故障或延误, 不承担责任。

2. 我/我们同意, 对未经授权的使用访问代码/密码, 或泄露给任何人, 或欺诈, 疏忽, 故意不当行为等等承担责任。
3. 我/我们同意 MG Commercial Bank Ltd.及其子公司, 关营公司代理及/或员工收集和使用本人/我们的资料, 包括交易, 财务状况, 用于银行提供/推广产品,服务, 执行管理, 运营任务, 系统开发, 信用评分, 员工培训等等。

(文义如有不同, 以英文版本为准)